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Z á p i s n i c a  

z 1. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Krupine, konaného dňa 11. februára 
2025 o 15.00 hod. vo veľkej zasadacej miestnosti Mestského úradu v Krupine 

___________________________________________________________________ 
 
Prítomní: Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter Filuš, Mgr. Marián 
Hecl, Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Anna 
Surovcová 
Ospravedlnení: Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, prof. Ing. Jozef Krilek, 
PhD. 
Neprítomný: Ing. Jaroslav Bellák 
Primátor mesta: Ing. Radoslav Vazan  
Prednosta mestského úradu: Ing. Ján Šufliarský  
Hlavná kontrolórka mesta: Ing. Marta Murínová  
Právnik mesta: JUDr. Ela Kocková 
Vedúci oddelení MsÚ 
 
Bod 1:  Otvorenie 
 
 Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Krupine otvoril a viedol Ing. Radoslav 
Vazan, primátor mesta. Privítal prítomných a skonštatoval, že zasadnutie bolo 
zvolané v zmysle zákona č. 369/90 Zb. v znení neskorších predpisov, počet 
prítomných poslancov je 8 a je uznášania schopné.  
 
Primátor mesta oboznámil prítomných so zverejneným programom zasadnutia a dal 
o programe hlasovať: 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 1/2025-MsZ                                                      
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
program zasadnutia tak, ako bol zverejnený v pozvánke na MsZ:  
1. Otvorenie – primátor mesta 
2. Schválenie návrhu zmluvy o dielo, ktorá bude súčasťou súťažných podkladov pre zákazku 

"Rekonštrukcia povrchov spevnených plôch Svätotrojičné námestie Krupina" – V. Babiaková 
3. Schválenie predloženia projektu a spolufinancovania "Rekonštrukcia Múzea Andreja Sládkoviča" 

– V. Babiaková 
4. Schválenie uzavretia zmluvy a spolufinancovania projektu "Intenzifikácia triedeného zberu v meste 

Krupina" – V. Babiaková 
5. Rôzne  
6. Záver  

a to 8 hlasmi z 8 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter Filuš, Mgr. Marián Hecl, 
Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: Ing. Jaroslav Bellák 
ospravedlnení: Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
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Návrh na zmenu programu: 
Ing. Ján Šufliarský- doplnil ako bod č. 5- Schválenie návrhu zmluvy a 
spolufinancovania projektu "Multifunkčné ihrisko, úprava šatní a bezbariérová toaleta 
v športovom areáli v meste Krupina "  
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 2/2025-MsZ                                                      
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
zmenu programu zasadnutia tak, ako bol zverejnený v pozvánke na MsZ:  
1. Otvorenie – primátor mesta 
2. Schválenie návrhu zmluvy o dielo, ktorá bude súčasťou súťažných podkladov pre zákazku 

"Rekonštrukcia povrchov spevnených plôch Svätotrojičné námestie Krupina" – V. Babiaková 
3. Schválenie predloženia projektu a spolufinancovania "Rekonštrukcia Múzea Andreja Sládkoviča" 

– V. Babiaková 
4. Schválenie uzavretia zmluvy a spolufinancovania projektu "Intenzifikácia triedeného zberu v meste 

Krupina" – V. Babiaková 
5. Schválenie návrhu zmluvy a spolufinancovania projektu "Multifunkčné ihrisko, úprava šatní 

a bezbariérová toaleta v športovom areáli v meste Krupina " – V. Babiaková 
6. Rôzne  
7. Záver  

a to 6 hlasmi z 8 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter Filuš, Mgr. Marián Hecl, 
Mgr. Július Korčok, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko 
neprítomný: Ing. Jaroslav Bellák 
ospravedlnení: Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
Primátor mesta navrhol členov návrhovej komisie v zložení: 
Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Július Korčok, Mgr. Oľga Búryová 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 3/2025-MsZ                                                      
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
členov návrhovej komisie Mestského zastupiteľstva v zložení:   
Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Július Korčok, Mgr. Oľga Búryová 
a to 9 hlasmi z 9 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, 
Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0  
ospravedlnení: Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
Za overovateľov zápisnice primátor mesta určil: 
Ing. Peter Filuš,  Mgr. Marián Hecl 
 
Zapisovateľka:  
Ing. Tatiana Homolová 
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Bod 2: Schválenie návrhu zmluvy o dielo, ktorá bude súčasťou súťažných 
podkladov pre zákazku "Rekonštrukcia povrchov spevnených plôch 
Svätotrojičné námestie Krupina" – V. Babiaková 

 
Ing. Ján Šufliarský- Mesto Krupina plánuje predložiť žiadosť o nenávratný finančný 
príspevok v rámci plánovanej výzvy, ktorú bude vyhlasovať Verejno-súkromné 
partnerstvo Hontiansko-Dobronivské. 
Hlavnou aktivitou projektu sú stavebné práce, ktoré zahŕňajú výmenu povrchov 
spevnených plôch a obrubníkov. Jedná sa o nahradenie povrchu asfaltového a z 
časti zámkovej dlažby za povrch s kombináciou kamennej kocky a zámkovej dlažby 
a výmenu obrubníkov parkových betónových za kamenné. Verejné obstarávanie 
bude realizované ako podlimitná zákazka s predpokladanou hodnotou zákazky 122 
575,93 (bez DPH). Z dôvodu, že sú členovia komisie Mestskej rady a poslanci MsZ 
zainteresovanými osobami pri tvorbe súťažných podkladov verejného obstarávania, 
je potrebné podpísanie čestného vyhlásenia týkajúceho sa konfliktu záujmov. 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
Ing. Adrián Macko- dal dotaz, o ktoré spevnené plochy na Svätotrojičnom námestí sa 
jedná 
Primátor mesta- bude sa rekonštruovať chodník od pošty po Dom služieb, zostali 
nevyčerpané finančné prostriedky na MAS, bude stretnutie k prerozdeleniu týchto 
prostriedkov, 80% akcie bude financované Verejno-súkromným partnerstvom 
Hontiansko-Dobronivským, jedná sa len o časť chodníka, asfaltová plocha 
parkoviska nie, tá nám ešte zostane k celkovej realizácii námestia, máme 
spracovanú projektovú dokumentáciu a všetky potrebné podklady 
Ing. Albert Macko- koľko bude Mesto dofinancovávať 
Primátor mesta- mali by sme dostať okolo 90 000 €, z vlastných zdrojov by sme mali 
dofinancovať okolo 30 000 € z rezervného fondu 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 4/2025-MsZ                                                      
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
návrh zmluvy o dielo, ktorá bude súčasťou súťažných podkladov pre zákazku 
s názvom „Rekonštrukcia povrchov spevnených plôch Svätotrojičné námestie 
Krupina“ v zmysle zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 
a to 7 hlasmi z 9 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko 
neprítomný: 0 
ospravedlnení: Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
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Bod 3: Schválenie predloženia projektu a spolufinancovania "Rekonštrukcia 
Múzea Andreja Sládkoviča" – V. Babiaková 
 
Ing. Ján Šufliarský- Mesto Krupina má záujem preložiť žiadosť o nenávratný finančný 
príspevok s názvom „Rekonštrukcia Múzea Andreja Sládkoviča“ v rámci výzvy 
PSK-MIRRI-014-2024-ITIEFRR v termíne do 28. 02. 2025. Hlavnou aktivitou projektu 
je rekonštrukcia budovy Múzea A. Sládkoviča, dobudovanie nového dvorového krídla 
a debarierizácia celého objektu. 
Celkové oprávnené výdavky projektu sú na úrovni 1.804.461,57 EUR s DPH 23%, 
z čoho povinné spolufinancovanie vo výške min. 8 % predstavuje sumu 144.356,93 
EUR. Jedná sa o stavebnú obnovu historického pôvodne obytného meštianskeho 
domu, v ktorom sídli Múzeum Andreja Sládkoviča, prestavbu jeho historického 
dvorového krídla a novostavbu ďalšieho dvorového krídla. 
V hlavnej historickej budove budú všetky priestory určené na expozície a doplnkové 
funkcie k tomuto účelu, v dvorových krídlach bude umiestnené nevyhnutné zázemie 
múzea – infocentrum s potrebným zázemia rozšírené funkcie múzea, v severnej- 
záhradnej časti SO- 02 bude technická miestnosť, dielňa na údržbu zbierkových 
predmetov a expozícia kamenných článkov. 
Členenie na stavebné objektu: 
SO-01 - meštiansky dom: V hlavnej historickej budove (SO-01) budú priestory 
určené na expozície a technické zázemie objektu 
SO-02 – dvorové krídla: sa navrhuje prestavba jeho historického SZ dvorového 
krídla a dostavbu zadného SV dvorového krídla. V tomto objekte bude umiestnené 
nové infocentrum pre návštevníkov múzea, doplnenie výstavnej plochy galérie, a 
depozit, knižnica a technické zázemie. 
SO-03 – prípojka vodovodu: Daný projekt rieši návrh vodovodnej prípojky SO-03 od 
bodu napojenia na verejný vodovod po navrhovanú vodomernú šachtu, v ktorej bude 
umiestnený vodomer. Navrhovaná vodomerná prípojka nahradí existujúcu 
vodovodnú prípojku s vodomernou šachtou, ktorá sa nachádza na parcele č.59/2. 
Nakoľko sa v tesnej blízkosti pred budovou múzea nachádza cestná komunikácia 
navrhovaná vodomerná šachta bude umiestnená v podjazde prvého nadzemného 
podlažia na parcele č. 59/1. 
SO-04 – prípojka kanalizácie: Na existujúcu kanalizačnú prípojku bude napojená 
splašková aj dažďová kanalizácia objektov SO-01 aj OS-02. 
SO-05 – prípojka NN: Predmetom projektu je aktualizácia návrhu elektrickej prípojky 
NN a elektromerového rozvádzača RE pre objekty SO01 a SO02 v nasledovnom 
rozsahu: 
návrh novej elektrickej prípojky NN a rozvádzača RE, hlavné domové vedenie a 
uzemnenie. 
SO-06- bleskozvod: Projekt rieši bleskozvod a uzemnenie v hore uvedenom 
objekte. 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
Ing. Adrián Macko- máme projekt a vizualizáciu k nahliadnutiu  
Ing. Kemp- celá PD je k nahliadnutiu na Oddelení výstavby, ŽP a RM 
Mgr. Marián Hecl- spolufinancovanie tohto projektu bude akou formou  
Ing. Slúková- spolufinancovanie bude investičným úverom 
 
 



 5 

Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 5/2025-MsZ                                                      
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
a) predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok z výzvy s kódom PSK-
MIRRI- 014-2024-ITI-EFRR na projekt s názvom „Rekonštrukcia Múzea Andreja 
Sládkoviča“, 
b) spolufinancovanie oprávnených výdavkov uvedeného projektu zo strany Mesta 
Krupina vo výške max. 144.356,93 EUR, t.j. 8 % z celkových oprávnených výdavkov 
projektu vo výške max. 1.804.461,57 EUR a zabezpečenie financovania prípadných 
neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta. 
a to 9 hlasmi z 9 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, 
Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0  
ospravedlnení: Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
Bod 4: Schválenie uzavretia zmluvy a spolufinancovania projektu 
"Intenzifikácia triedeného zberu v meste Krupina" – V. Babiaková 

 

Ing. Ján Šufliarský- Mestu Krupina bol Ministerstvom životného prostredia schválený 
projekt (kód ITMS: NFP401202FPK7) s názvom Intenzifikácia triedeného zberu v 
meste Krupina vo výške 586 914,24 € na nákup techniky na zvoz a nakladanie 
biologicky rozložiteľného odpadu. 
Spolufinancovanie vo výške max. 51 036,02 €. 
Konkrétne dôjde k obstaraniu nasledovnej techniky: 
Zberové vozidlo 
Kolesový traktor 
Traktorový náves s hydraulickým nakladacím ramenom 
Mulčovacia kosačka so zberným košom 
Nádoby na bio odpad 
Kombinácia zariadení bude slúžiť na zabezpečenie vyššej kapacity pre triedený zber 
BRO od obyvateľov. 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
Ing. Adrián Macko- dal dotaz, akým spôsobom bola určená PHZ, akým spôsobom 
bola určená suma, kto to určil, kto spravil špecifikáciu jednotlivých strojov 
Primátor mesta- v zmysle zákona o VO bola stanovená PHZ, vo výzve boli aj 
špecifikované požiadavky z ministerstva na techniku  
Ing. Adrián Macko- kto určoval špecifikáciu, aké stroje potrebujeme, či to navrhol 
niekto kto sa v tom vyzná, aj jednotlivé ceny  
Prednosta MsÚ- konzultovali sa, aké parametre by mali mať tieto stroje a zariadenia, 
oslovili sa firmy a do VO sa dali špecifikácie podľa nich, konzultovalo sa to, aby čo 
najviac pre nás boli využiteľné zariadenia na naše účely 
Primátor mesta- už z predošlej pripravovanej výzvy sa použili špecifikácie, upravené 
pre naše potreby 
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Prednosta MsÚ- suma bola obmedzená a išli sme do maximálnej výšky  
Primátor mesta- tento projekt sa týka zberu a zvozu zeleného odpadu 
Prednosta MsÚ- vyberie sa verejný obstarávateľ a v priebehu mesiaca sa môže 
začať súťažiť 
Ing. Jaroslav Bellák- nie je stotožnený so zberom z hnedých nádob, hnedé nádoby 
na zvoz sú finančne náročné, pravidelný zber zeleného odpadu eliminovať,  ľudia by 
mali kompostovať 
Primátor mesta- každá rodina by mala mať hnedú nádobu, z komunálneho odpadu 
potrebujeme dostať zelený odpad, toto je jedna z možností ako vyhovieť ľudom 
a odvážať to pravidelne, aby to nekončilo v komunálnom odpade 
Mgr. Anna Borbuliaková- príklad dobrej praxe mesto Dunajská Streda, každý byt 
a dom má čip a platia za to koľko odovzdajú 
Primátor mesta- plán na tento rok- znížiť podiel odpadu o 10%, pripravujeme sa na 
novú súťaž, s Marius Pedersen končí zmluva, od poslancov potrebujeme nápady 
a postrehy k vývozu komunálneho odpadu, zvolá  sa Komisia k tomuto bodu 
Ing. Albert Macko- dal dotaz na spolufinancovanie tohto projektu 
Ing. Slúková- finančné prostriedky z rezervného fondu 
Primátor mesta- prebytok hospodárenia smerujeme do rezervného fondu  
Primátor mesta- ešte ku komunálnemu odpadu- dávajú sa upozornenia do schránok, 
keď sa v nádobe nachádza to čo nemá a má ísť do triedeného zberu 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 6/2025-MsZ                                                      
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
b e r i e   n a   v e d o m i e 
informáciu primátora o doručení rozhodnutia o schválení žiadosti o poskytnutí NFP 
od Ministerstva životného prostredia SR ako sprostredkovateľského orgánu pre 
Program Slovensko 2021-2027 na projekt s názvom Intenzifikácia triedeného zberu v 
meste Krupina, NFP401202FPK7. 
a to 9 hlasmi z 9 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, 
Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0  
ospravedlnení: Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 7/2025-MsZ                                                      
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e  
a) že Ing. Radoslav Vazan, primátor mesta Krupina ako štatutárny orgán 
žiadateľa/prijímateľa je v súlade s pravidlami hospodárenia a nakladania s majetkom 
oprávnený na podpísanie zmluvy o poskytnutí NFP, 
b) uzavretie Zmluvy o poskytnutí NFP, kód projektu NFP401202FPK7, názov: 
Intenzifikácia triedeného zberu v meste Krupina, 
c) spolufinancovanie oprávnených výdavkov uvedeného projektu zo strany Mesta 
Krupina vo výške max. 51 036,02 EUR, t.j. 8 % z celkových oprávnených výdavkov 
projektu vo výške max. 637 950,26 EUR. 
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a to 9 hlasmi z 9 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, 
Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0  
ospravedlnení: Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
Bod 5: Návrh zmluvy o dielo, ktorá bude súčasťou súťažných podkladov pre 
zákazku s názvom „Multifunkčné ihrisko, úprava šatní a bezbariérová toaleta v 
športovom areáli v meste Krupina“ 
 

Ing. Ján Šufliarský- Mesto Krupina plánuje predložiť žiadosť o poskytnutie príspevku 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
na základe výzvy č. 2024/002 Fondu na podporu športu na projekt „Multifunkčné 
ihrisko, úprava šatní a bezbariérová toaleta v športovom areáli v meste Krupina“. 
Projekt zahŕňa nové multifunkčné ihrisko, revitalizáciu a úpravu existujúceho 
trávnatého ihriska na ihrisko s umelou trávou, s mantinelmi, záchytné siete, 
osvetlenie, oporný múr pre zachytenie zeminy kopca, vybudovanie bezbariérovej 
toalety, stavebné úpravy na budove, workoutové ihrisko.  
 
Z dôvodu, že sú členovia komisie Mestskej rady a poslanci MsZ zainteresovanými 
osobami pri tvorbe súťažných podkladov verejného obstarávania, je potrebné 
podpísanie čestného vyhlásenia týkajúceho sa konfliktu záujmov. 
 
Primátor mesta – otvoril k danému bodu rozpravu  
Rozprava: 
Ing. Albert Macko- chce doplniť informácie k tomuto projektu- lokalita na štadióne a 
predpokladaná hodnota zákazky 
Prednosta MsÚ- cca 450 000 € predpokladaná suma, 70% financované z Fondu na 
podporu športu, z našich finančných prostriedkov by to bolo okolo 135 000 €, 
tréningové ihrisko rozmery: 50x25m, maximálne, ktoré sa tam dá umiestniť 
Primátor mesta– rekonštrukcia sociálnych zariadení sa týka tribúny, spojili sme 
rekonštrukciu sociálnych zariadení s týmto projektom tréningového ihriska dokopy, 
pre deti je potrebné vytvoriť podmienky, aby mali kde trénovať  
Mgr. Július Korčok- multifunkčné ihrisko na čo všetko bude využiteľné 
Ing. Kemp- prioritne futbal a volejbal, bude umiestnené na mieste súčasného 
volejbalového ihriska,  len sa bude musieť rozšíriť do svahu, preto je  tam 
naprojektovaný aj oporný múr  
Ing. Albert Macko- dal dotaz ohľadom termínu, že to musíme takto rýchlo schvaľovať 
Prednosta MsÚ- áno vyšla výzva, a aby sme boli úspešný, musíme začať robiť VO, 
predbežne máme urobený projekt a dopracovávajú sa položky rozpočtu  
Ing. Jaroslav Bellák- nie je jednoduchšie poslať do budúcna aj náhľady, vizualizácie 
pri takýchto typoch projektov 
Prednosta MsÚ- na budúce MsZ sa pošlú náhľady, vizualizácie /múzeum, technika, 
štadión, chodník popred MsÚ/  
Primátor mesta- do materiálov prikladať aj náhľady, predkladajúci budú zasielať 
poslancom pri týchto typoch projektov  
Ing. Slúková- spolufinancovanie tohto projektu bude investičným úverom  
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Poslanci prijali: 
Uznesenie č. 8/2025-MsZ                                                      
Mestské zastupiteľstvo v Krupine 
s c h v a ľ u j e 
návrh zmluvy o dielo, ktorá bude súčasťou súťažných podkladov pre zákazku s 
názvom „Multifunkčné ihrisko, úprava šatní a bezbariérová toaleta v športovom 
areáli v meste Krupina“ v zmysle zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 
a to 9 hlasmi z 9 prítomných z celkového počtu 12 poslancov 
za: Ing. Jaroslav Bellák, Mgr. Anna Borbuliaková, Mgr. Oľga Búryová, Ing. Peter 
Filuš, Mgr. Marián Hecl, Mgr. Július Korčok, Ing. Adrián Macko, Ing. Albert Macko, 
Mgr. Anna Surovcová 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
neprítomný: 0  
ospravedlnení: Mgr. Martin Selecký, Mgr. Michal Strelec, prof. Ing. Jozef Krilek, PhD. 
 
Bod 5: Rôzne 
Mgr. Anna Borbuliaková: 
- Nádoba na plasty cintorín- Ing. Kemp- odpad z cintorínov, nie je čistý plast, my ju 
tam môžeme dať, ale skončí to aj tak v komunálnom odpade, taká bola odpoveď od 
Marius pedersen,  
- Dom smútku- uvažovať nad infravykurovaním, energetik vyjadrenie- Oddelenie 
správy majetku mesta Ing. Maliniaková- v dome smútku je klimatizácia, môže sa 
používať aj na vykurovanie, ale tam je problém okná 
Energetik- pripraviť návrh, aby tam boli normálne podmienky, za akých podmienok 
a akých prostriedkov  
- parkovanie poslancov počas Komisie a MsZ- Ing. Kemp- pripravilo sa nové VZN  
 
Ing. Jaroslav Bellák- Klub dôchodcov- kúrenie, riešiť sa to bude na Komisii  
 
Bod 6: Záver 
 
 Nakoľko nik z prítomných poslancov už nemal žiadne pripomienky,  primátor 
mesta ukončil zasadnutie. 
 Autentický záznam zo zasadnutia je archivovaný u zapisovateľky 
zápisnice. Ukončenie zasadnutia o 16.30 hod. 
__________________________________________________________________ 
V Krupine, 11.2.2025 
Zapísala: Ing. Tatiana Homolová 
 
 
Ing. Peter Filuš                                                         Ing. Ján Šufliarský 
Overovateľ I.                                                                     prednosta MsÚ 
 
 
       
                                            
Mgr. Marián Hecl                                                      Ing. Radoslav  V a z a n 
Overovateľ II.                                                                    primátor mesta 


